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PhDr. Čižmár: 

V súvislosti s blížiacou sa letnou sezónou, či má v pláne mesto ešte v tomto roku vyvinúť 

nejaké aktivity aj vo vzťahu k sfunkčneniu prevádzky krytého kúpaliska v rámci areálu 

vodných športov. Ďakujem pekne. 

 

Ing. Kolesár: 

Krytý bazén, pre tento rok nie je pripravovaná prevádzka krytej plavárne. Pripravujeme iba 

prevádzku letného kúpaliska, postúpime pri rekonštrukcii letného kúpaliska opäť o trošku 

ďalej, ako nám naše možnosti dovoľujú. Nebudú to žiadne výrazné finančné investície ale 

areál letného kúpaliska je po minuloročných investíciách prevádzky schopný na celkom 

dobrej úrovni. To, čo pribudne tento rok je oprava výmenníkov, čo nám zabezpečí priamy 

prietok vody medzi kotlom, ako ohrievacím telesom a bazénmi. Znamená to teda, že voda 

v bazénoch bude teplejšia. Na vašu otázku ale odpoveď nie, prevádzka krytého bazéna sa 

zatiaľ nepredpokladá. Na doplnenie pán Gore. Nech sa páči. 

 

Ing. Gore: 

Pravdepodobne sme si nevšimli, že minulý rok, hovorím za seba, nechodím na kúpalisko, asi 

väčšina z nás nechodí na kúpalisko na to letné a sme si nevšimli, že boli významné investície 

do technológie, boli investície do filtrácie a zásadným spôsobom zmenená kvalita vody, 

čistota vody. Tento rok bude teplota vody výrazným spôsobom posunutá. Okrem investícií, 

ktoré spomínal pán primátor k drobným zásahom alebo drobným oprávam dôjde aj pri 

výmene spŕch, resp. tých žľabov, ktoré sú nato, aby prechádzali návštevníci do bazénov, bude 

nová technológia, resp. nový povrch daný. Zase sa to vylepší oproti minulému roku. To je 

odpoveď mesta na to, ako s plavárňou, ako zabezpečiť aj túto činnosť. Nenechali sme to tak, 

nenechali sme tú úroveň takú, ako bola keď sme to prevzali. Zvyšuje sa úroveň, čo sa týka 

letného kúpaliska, je na to aj odozva návštevníkov. Čo sa týka krytej plavárni, ani tam sme to 

nenechali spať a robili sme kroky k tomu, aby sme zistili, aby sme urobili nejakú bilanciu 

toho, čo sa s tým dá robiť alebo nedá robiť. Ak si dobré pamätám, schválili sme tu koncepčný 

zámer o predaji, predaj sa nepodaril. Záujemcovia boli z Prešova, z Trebišova, ktorí skúmali 

to, akým spôsobom to prevziať, akým spôsobom to vysporiadať to, či budú úplní vlastníci 

alebo sa budeme spolupodieľať. Všetky tieto projekty, všetky tieto zámery boli neúspešné, 

podnikatelia neprejavili rozhodný záujem o to, aby sa to riešilo aj v súčinnosti s mestom aj 

keď sme koncepčný zámer schválili na predaj. Ďalšie rozhovory boli s veľkými hráčmi, to 

som tiež spomínal. Boli oslovení prevádzkovatelia Aquaparku v Poprade. Tam som to 

spomínal minulý rok, že pre nich je nedostatočný priestor, priestorovo nedostatočné to, čo 

ponúkame. Tiež pripomínam to, že v minulom období boli predané pozemky pri Zimnom 

štadióne, ako nejaký záložný zdroj alebo ako nejaký záložný podklad k tomu, aby sa to dalo 

rozšíriť. Už to nevieme rozšíriť, lebo nemáme tieto pozemky. Takže zamedzila sa tá možnosť, 

aby tu uvažoval o vstupe nejaký veľký investor na výstavbu aquaparku, ktorý by riešil nejakú 

celú oblasť. Ďalšie stretnutie je dohodnuté aj s prevádzkovateľmi a vlastníkmi aquaparku 

v Liptovskom Mikuláši, tam za touto prevádzkou je skupina J&T. V najbližších dňoch máme 

dohodnuté stretnutia, aby sme predstavili ten náš záujem. Popritom boli konania a rokovania 

s Naftou Gbely, ktorá má najlepšie podklady o tom, aké to územie je v okolí mesta Trebišov, 



aby sme zistili, či je možnosť hýbať sa v nejakých intenciách využívania termálnej vody. 

Dostali sme dostatočné informácie k tomu, čo treba robiť. Len tak pre zaujímavosť jeden vrt 

stoji cca 5-6 mil. eur. Tvrdia, že od revolúcie nikto vrt nenavŕtal, všetky vrty, všetky 

aquaparky, ktoré využívajú teplú vodu začali niekedy alebo tie rozhodujúce úkony so 

získaním termálnej vody, boli urobené pred rokom 89. Rovnako nám povedali, kto to ťažné 

územie má k dispozícii. Rokovali sme ďalej s Trebišovskou energetickou a s jej partnerom 

v Čechách v meste Třebíč, ktorá sa zapodieva aj touto činnosťou a postavila, teraz 

zrekonštruovala kúpalisko a vytvorila nejaký malý aquapark v meste Třebíč. Aj s nimi sme 

hovorili o ich skúsenostiach a o tom, ako by nám v tomto mohli pomôcť. Robia sa kroky, len 

nie sú ani cudzie zdroje vypísané na to, aby sme sa uchádzali a z vlastných zdrojov to asi 

nepôjde úplne naraz. Tieto materiály my pripravujeme, zosumarizujeme, urobíme, dáme to na 

papier, urobíme z toho nejaký záver a navrhneme, čo ďalej. 

 

Ing. Kolesár: 

Ešte celkom na záver k tejto téme. Dnes sa otvára na Kaluži Thermal park, kúpalisko na 

Zemplínskej Šírave. Boli sme aj tam pozvaní, ale vzhľadom na termín zasadnutia mestského 

zastupiteľstva tam sa zúčastniť nemôžme, ale sú isté náznaky tamojších podnikateľov, žeby 

mali záujem po tom, ako zabehnú Thermal park na Šírave rozširovať svoje činnosti, takže 

budeme sa venovať aj tejto línií.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 30.4.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


